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Het provinciehuis is vanaf 
het centraal station bereik-
baar met stadsbus, lijn 61 
en 64, halte Provinciehuis, 
met de NS Zonetaxi en met 
de OV-fiets. 
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Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

M.L.F.H. van Sebille - op 

den Buys 

Telefoon 

(073) 680 87 28  

E-mail 

mvsebille@brabant.nl 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 18 juni 2014, ingekomen op 18 juni 2014, heeft u namens de 

CDA fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Welke bestaande bestuursrechtelijke middelen kunnen er reeds toegepast worden door een 

provincie tegen daders van afvaldumpingen?  

Antwoord: Alleen als er een dader bekend is kunnen wij gebruik maken van de 

volgende bestuursrechtelijk middelen: 

a. De inzet van bestuursdwang: Wij bevelen de dader het gedumpte afval af te 

voeren en eventuele milieuschade geheel of gedeeltelijk ongedaan te maken. 

Indien de dader weigert dit binnen de daarvoor gestelde termijn te doen, 

kunnen wij de oude situatie (laten) herstellen en de kosten hiervan en de 

geleden schade verhalen op de dader.  

b. Het opleggen van een last onder dwangsom: Ook hier bevelen wij de dader 

tot afvoeren van het afval en geheel of gedeeltelijk ongedaan maken van 

milieuschade. Het verschil met bestuursdwang is dat we de dader 

verplichten een dwangsom te betalen als hij weigert de opgelegde last, 

binnen de daarvoor gestelde termijn uit te voeren. De dwangsom wordt 

verbeurd op het moment dat deze termijn verstreken is en loopt gedurende 

de tijd op tot de dader aan zijn verplichtingen heeft voldaan.  

 

2. Welke van deze middelen zijn reeds door de provincie Noord-Brabant toegepast sinds 

januari 2012 en hoe vaak? 

Antwoord: Er zijn geen middelen door de provincie ingezet omdat er nooit een 

dader bekend was.  
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3. In hoeveel en welke gevallen heeft de Provincie Noord-Brabant zich gevoegd in het 

strafproces tegen daders van drugsafvaldumpingen sinds januari 2012?  

Antwoord: Dit is nog niet aan de orde geweest omdat er in geen van de gevallen 

een dader bekend was.  

 

4. Op welke manier heeft de Provincie Noord-Brabant onderzocht welke verruiming van 

juridische mogelijkheden het afwentelen van schade van drugsafval op criminelen makkelijker 

maakt?  

Antwoord: We hebben hier geen onderzoek naar gedaan, omdat dit niet op het 

bord ligt van de provincie. Wij proberen onze invloed wel uit te oefenen op: 

a. het vrij krijgen van ‘Pluk-ze’ geld ten behoeve van een waarborgfonds om de 
kosten voor grondeigenaren te drukken; 

b. afspraken te maken met alle hierin acterende partijen over de aanpak van 

dumpingen om:  

 de veiligheid voor de omgeving bij een aangetroffen dumping te 

waarborgen; 

 sporen ten behoeve van onderzoek van politie en justitie veilig te stellen; 

 zo kosteneffectief mogelijk kunnen opruimen van de gedumpt afval en 

daarbij ontstane milieuschade; 

 kostenverhaal mogelijk te maken zodra een dader bekend is, door 

gedupeerde grondeigenaren te adviseren altijd aangifte te doen van de 

dumping. 

  

5. Wanneer is met dit onderzoek begonnen?  

Antwoord: zie antwoord op vraag 4. 

 

6. Wat was de uitkomst van dit onderzoek?  

Antwoord: zie antwoord op vraag 4. 

 

7. Op welke manier heeft de Provincie draagvlak gezocht voor verruiming van de juridische 

mogelijkheden die volgens het onderzoek kansrijk gevonden werden? 

Antwoord: zie antwoord op vraag 4. 

 

8. Wanneer heeft GS bij het Rijk gevraagd om extra Plukze-gelden, die voortkomen uit een 

extra inzet van de provincie voor Taskforce Brabant-Zeeland, in te zetten voor het 

waarborgfonds? Is er al een reactie van het Rijk ontvangen in dezen en wat was deze reactie? 

Antwoord: Op 6 mei 2014 hebben gedeputeerde Van den Hout  en 

burgemeester Hamming hierover overleg gehad met het Ministerie van 

Veiligheid en Justitie. Voor de resultaten van dit overleg verwijzen wij u naar de 

brief van de minister Opstelten aan de Tweede Kamer, d.d. 20 mei 2014, 

kenmerk 520137, Corsanummer 3596890. Deze brief is ter kennisname op 28 

mei jl. via de griffie aan Provinciale Staten gemaild.  
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9. Wanneer heeft GS medewerking gevraagd van het Rijk in het onderzoeken en toepassen van 

de verruiming van juridische mogelijkheden om de schade van drugsafval direct of indirect op de 

daders af te wentelen? Is hierop al een reactie van het Rijk ontvangen en wat was deze reactie?  

Antwoord: GS hebben hier nooit om gevraagd.  

 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 
 

Voorzitter, Secretaris, 

 


